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Hjortespring Naturplejeforening 

Bestyrelsesmøde 16. august 2023 
 

Til stede:  Thais, Finn, Tove, Eigil, Ejner, Klaus (ref).  
Afbud fra Christian, Pernille, Lone, Grethe, Kim, Marie, Hans-Henrik 

1. Godkendelse af referat 

Referat af mødet d. 19. juni blev godkendt. 

2. Siden sidst  

Nordfolden har været lånt ud til 3 heste/ponyer + 1 dådyrkid. Godt naboskab – og mange 
tilskuere. 

Gråpilevej 24 har ikke anket afgørelserne angående deres ønskede omlægninger af natur mm. 

Stormen gav kun lidt nedfaldne smågrene som vi selv kunne fjerne. 

Alt udstyr til græsvagter findes nu på Kildegården. Dette inkluderer jerry cans med lås 
monteret så vi ikke risikerer at der ”lånes” benzin hvis der er et bål der ikke vil tændes.  

3. Status på får og lam  

2 moderfår samt deres lam blev sendt hjem på rekreation da de i slutningen af tørkeperioden 
føltes temmelig magre. Lammene kommer tilbage. 

Enighed om at det var godt vi afveg fra planen om at flytte får og lam over i Holmegårdsfolden 
da der var for lidt næring i den på det planlagte flyttetidspunkt.  

4. Status på kreaturer 

Kreaturerne er meget ”snakkesalige” i denne sæson. Fra nu af bør hver ”fodring” indeholde af 
vi lige lukker bag dem i fangefolden så de kan vænnes til at stå der i et stykke tid. 

5. Evt 

Der har været et problem med ny lørdagsregel om at tømme vandbaljer. Fatningen fra slange 
til balje er/var ikke god til det vrid som tømningen medfører. Ejner er ved at skifte til et andet 
system der kan tåle at man vender baljerne. 

Vi har kontingent per husstand, men ikke rigtig klarhed om man så kan stemme per person i 
husstand eller kun én person per husstand kan stemme. Ejner vil senere foreslå en 
vedtægtsændring så det bliver klart at der kun følger én stemme per kontingentbetaling. 

Der er foreløbig bestilt 6 lam og 3 3/4 kalv. Der åbnes nu for at man kan bestille et helt lam. 


